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Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Mirosława Drzewieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana z pytaniem dotyczącym programu rządowego "Moje Boisko - Orlik 2012" 
przygotowanego, realizowanego i nadzorowanego przez Pana ministerstwo. Program ten 
zakłada budowę ogólnodostępnych, bezpłatnych kompleksów boisk sportowych wraz 
z szatniami i zapleczem socjalnym w każdej gminie na terenie całego kraju. Jego celem ma być 
stworzenie i udostępnienie dzieciom i młodzieży nowoczesnej infrastruktury sportowej w celu 
aktywnego uprawniania sportu. W związku z tym proszę o udzielenie odpowiedzi na 
następujące pytania. 

Czy w ramach tego programu o udzielenie dofinansowania mogą wystąpić publiczne uczelnie 
wyższe, których celem jest stworzenie infrastruktury sportowej dla młodzieży akademickiej na 
terenie należącym do uczelni? Chciałbym nadmienić, iż zgodnie z rozporządzeniem z dnia 
8 kwietnia 2008 r. w sprawie decyzji dotyczących zapewnienia finansowania z budżetu państwa 
inwestycji planowanych do realizacji w ramach programu "Moje Boisko - Orlik 2012" listy 
beneficjentów pomocy nie ograniczono wyłącznie do jednostek samorządu terytorialnego. 

Czy program zakłada wyłącznie budowę nowych kompleksów, czy też możliwe jest uzyskanie 
pomocy na modernizację już istniejącej bazy? 

Czy w ramach programu można zbudować wyłącznie bazę sportową dotyczącą jednej dziedziny 
sportu, na przykład piłki ręcznej czy tenisa? 

Z wyrazami szacunku 
Michał Wojtczak 
senator RP 
 


